
 
Zápisnica  zo zasadnutia 

ZÁVEREČNÉHO  VÝBORU   MESTSKEJ  ČASTI   
SEVER TRENČÍN 

uskutočneného dňa 6. októbra 2022 
v priestoroch KS Kubrá 
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Garant komisie : Soňa Baránková 
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – mestská polícia Trenčín 
   Ing. Benjamín Lisáček – vedúci útvaru interných služieb      
   
Program: 
1. Úvod.  
2. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
3. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
4. Rôzne, diskusia. 
5. Záver. 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
1. ÚVOD :  

 Predseda VMČ SEVER Mgr. Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných prítomných. 
Zároveň ospravedlnil poslanca JUDr. Martina Smolku, ktorý sa vopred ospravedlnil. Predseda 
skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopný, prítomní sú štyria členovia. Poslanci Matejka a Trepáč 
sa dostavili s päťminútovým oneskorením. Predseda následne prečítal body programu a vyzval 
prítomných poslancov na doplnenie  programu. Doplnenie programu nebolo zo strany poslancov 
navrhnuté. 

 Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu o programe:  
 
Uznesenie: 34/10/22: VMČ SEVER schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý. 
HLASOVANIE :  
Za : 6 (Baco, Bystrický, Matejka, Trepáč, Mičega, Petrík)  Proti : 0      Zdržal sa : 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 

2. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 
OBDOBIA:  

 
 Mgr. Baco prečítal niektoré požiadavky, ktoré sa týkali mestskej časti Kubrá. V rámci tohto bodu 

sa plynulo prešlo do nasledujúceho bodu, kde boli prednesené nové požiadavky.  
 
 
 
 
 

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru   

Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru : 

Bc. Martin Trepáč 
Ing. Ladislav Matejka  Ing. Miloš Mičega 
Mgr. Kamil Bystrický  Mgr. Martin Petrík 

Neprítomný člen VMČ SEVER: 

JUDr. Martin Smolka - ospravedlnený 
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3. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV:  
 
 požiadavky poslancov: 

 
      1651 Prosím zabezpečiť osvetlenie parkoviska Pod Skalkou. (Petrík)  

     1628 Občan upresňuje  požiadavku ID č. 1506 zaradenú v zozname požiadaviek zo dňa 4.8.2022 
ohľadom zrušenia nefunkčných a nepoužívaných sušiakov na prádlo. Sušiaky sú dlhodobo nepoužívané, 
bez šnúr. Ide o tieto lokality:  Ulica M. Turkovej, pri Centre seniorov, lokalita pri VII. ZŠ medzi ulicami 
Hodžova a Gagarinova, lokalita Považská ulica pri zimnom štadióne, lokalita pri detskom ihrisku 
„Hríbik“. Podrobne zakreslené miesta s presným upresnením sú v samostatnej prílohe v požiadavke č. 
1628 (Petrík) 

      1652 Prosím v súčinnosti mesta osloviť správcu Opatovského potoka aj Kubranského potoka o jeho 
vyčistenie. (Baco) 

      1653 Opatovská ulica – nové odvodnenie reklamovať. (Baco) 

      1654  Žiadam o orez stromov v parčíku pri kostole v Kubrej. (Baco)      

      1655  Prosím zabezpečiť (opraviť) ochrannú sieť okolo parkoviska TERMION na Sihoti. (Matejka) 

      1656  Vzhľadom na havarijný stav po zaasfaltovaní starej Kubranskej cesty je potrebné doriešiť 
miesto styku asfaltu s plotom na Kubranskej 210 - Sokolová Eva, kde sa to pomaly prepadá. Bolo to už 
odkomunikované s Ing. Hartmannom z útvaru mobility. (Matejka) 

 požiadavky občanov: 
 

     1657 p. Brezanová z KS Kubrá požiadala mesto o osadenie vývesnej tabule pre mestskú časť SEVER 
aj pred KS Kubrá, lebo najbližšia je až pred kostolom v Kubrej. 

 
4. RÔZNE, DISKUSIA:  

 
 P. Brezanová v rámci debaty upozornila na Ulicu Pod horou smerom na starú Kubranskú cestu, že 

tam nespravili odtokový rigol pri vjazdoch k rodinným domom. Každý si to spravil, ako mu to 
vyhovuje a voda z cesty nemá kde odtekať.  

 Poslanec Trepáč poďakoval vedúcemu interných služieb, ktorý bol prítomný na zasadnutí, že 
konečne sa v KS Kubrá po dlhých rokoch vymieňajú okná. Doplnil ho Ing. Lisáček, že práce budú 
ihneď pokračovať, akonáhle budú môcť nastúpiť pracovníci po vyliečení z COVIDU. 

 
5. ZÁVER: 

 
 Mgr. Baco poďakoval prítomným  poslancom aj garantke za štvorročnú spoluprácu, poprial všetkým 

zdravie a odovzdal slovo poslancovi Mgr. Bystrickému, ktorý záverom za seba aj za celý výbor 
mestskej časti SEVER osobne poďakoval garantke Soni Baránkovej za celé štyri roky príkladne 
odvedenej práce, za jej trpezlivosť, ochotu a spoluprácu s poslancami aj občanmi mesta udržovať 
jasnú a otvorenú komunikáciu. Dodal, že poďakovanie patrí predovšetkým garantke, ktorá aj nad 
rámec svojich štandartných povinností vytvárala a udržovala korektné vzťahy a odovzdal jej 
tokajské víno. Prítomní zareagovali potleskom. P. garantka úprimne poďakovala.  
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Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 16,25 hod.  
 
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 6.10.2022 
 
 
 
 
 
 

      Mgr. Miloslav Baco 
    predseda VMČ SEVER   
      


